

PENYATA KEWANGAN TERPILIH BAGI TAHUN KEWANGAN BERAKHIR 31 DISEMBER 2024

PENTING

Maklumat kewangan yang berikutnya hanya mengandungi ringkasan maklumat dalam penyata kewangan Bank dan Kumpulan bagi tahun kewangan berakhir 31 Disember 2024 (penyata kewangan penuh). Maklumat kewangan ini tidak mengandungi maklumat yang mencukupi untuk membolehkan pemahaman yang penuh dengan keputusan dan hal ehwal Bank dan Kumpulan. Untuk maklumat lanjut, penyata kewangan penuh, Laporan Juruaudit Bebas ke atas penyata kewangan penuh perlu dirujuk. Ini boleh didapati di laman web Bank di <https://www.uobgroup.com/investor-relations/financial/group-annual-reports.html>.

Laporan Juruaudit Bebas

bagi tahun kewangan berakhir 31 Disember 2024

Kepada Pemegang Saham United Overseas Bank Limited

Laporan Audit Penyata Kewangan

Pendapat

Kami telah mengaudit penyata kewangan United Overseas Bank Limited (Bank) dan syarikat-syarikat subsidiarinya (secara kolektif, Kumpulan), dibentangkan di muka #⁽¹⁾ hingga # yang terdiri daripada kunci kira-kira Bank dan Kumpulan pada 31 Disember 2024, penyata pendapatan, penyata pendapatan komprehensif, penyata perubahan dalam ekuiti Bank dan Kumpulan dan penyata aliran tunai yang disatukan Kumpulan bagi tahun berakhir pada tarikh tersebut, dan nota-nota kepada penyata kewangan, termasuk maklumat dasar perakaunan yang penting.

Pada pendapat kami, penyata kewangan yang disatukan dan kunci kira-kira, penyata pendapatan, penyata pendapatan komprehensif dan penyata perubahan dalam ekuiti Bank yang disertakan, telah disediakan mengikut peruntukan Akta Syarikat 1967 (Akta) dan Piawaian Laporan Kewangan di Singapura (Antarabangsa) (SFRS(I)s), untuk memberikan gambaran yang benar dan saksama mengenai kedudukan kewangan Kumpulan yang disatukan dan kedudukan kewangan Bank pada 31 Disember 2024 dan prestasi kewangan yang disatukan, perubahan dalam ekuiti yang disatukan dan aliran tunai yang disatukan Kumpulan dan prestasi kewangan dan perubahan dalam ekuiti Bank bagi tahun berakhir pada tarikh tersebut.

Asas Pendapat

Kami telah menjalankan audit kami mengikut Piawaian Pengauditan Singapura (SSAs). Tanggungjawab kami di bawah piawaian dihuraikan dengan lanjut dalam seksyen *Tanggungjawab Juruaudit bagi Audit Penyata Kewangan* laporan kami. Kami bebas daripada Kumpulan mengikut *Tatakelakuan dan Etika Profesional bagi Akauntan Awam dan Entiti Perakaunan* (ACRA Code) Penguasa Kawal Selia Perakaunan dan Korporat (ACRA) bersama-sama dengan keperluan etika yang berkaitan dengan audit kami terhadap penyata kewangan di Singapura dan kami telah memenuhi tanggungjawab etika kami yang lain mengikut keperluan ini dan ACRA Code. Kami percaya bahawa bukti audit yang kami peroleh adalah mencukupi dan sesuai untuk memberikan asas kepada pendapat kami.

Perkara Utama Audit

Perkara utama audit adalah hal-hal yang, dalam pertimbangan profesional kami, paling penting dalam audit kami terhadap penyata kewangan tempoh semasa. Perkara ini ditangani dalam konteks audit kami terhadap penyata kewangan secara keseluruhan, dan dalam membentuk pendapat kami mengenainya, dan kami tidak memberikan pendapat berasingan berhubung hal-hal ini. Bagi setiap perkara di bawah, penerangan kami tentang cara audit kami menangani perkara itu, termasuk apa-apa ulasan mengenai penemuan atau hasil prosedur kami, adalah diperuntukkan dalam konteks itu.

Kami telah memenuhi tanggungjawab kami yang diterangkan dalam *Tanggungjawab Juruaudit bagi Audit* dalam seksyen *Penyata Kewangan* laporan kami, termasuklah perkara-perkara yang berkaitan dengannya. Sewajarnya, audit kami memasukkan prestasi prosedur yang direka untuk bertindak balas kepada penilaian kami terhadap risiko salah nyata yang ketara dalam penyata kewangan. Keputusan prosedur audit kami, termasuk prosedur yang dilakukan untuk menangani perkara-perkara yang di bawah, menyediakan asas bagi pendapat audit kami ke atas penyata kewangan yang disertakan.

(1) Nombor halaman adalah seperti yang dinyatakan dalam Laporan Juruaudit Bebas bertarikh 18 Februari 2025 dalam Laporan Tahunan UOB 2024 .

Bidang tumpuan	Cara audit kami menangani faktor risiko
<p>Kerugian kredit yang dijangkakan Rujuk kepada Nota 2(d)(vi), 3(i), 12, 21(b), 24, 25, 27(b), 28(d), 30(b) dan 31 kepada penyata kewangan yang disatukan.</p> <p>Kumpulan mengikuti keperluan Instrumen Kewangan SFRS(I) 9 bagi mengira kerugian kredit yang dijangkakan (ECL) untuk pendedahan kreditnya. Pendedahan kredit dikategorikan sebagai pendedahan kredit tidak terjejas dan pendedahan kredit terjejas.</p> <p>a) <u>Pendedahan kredit tidak terjejas</u></p> <p>Pengiraan ECL tentang pendedahan kredit tidak terjejas melibatkan penilaian dan anggaran yang ketara. Bidang-bidang yang telah dikenal pasti dengan tahap penilaian pengurusan yang lebih tinggi adalah:</p> <ul style="list-style-type: none"> • senario ekonomi yang digunakan dan kebarangkalian wajaran yang dikenakan kepadanya untuk mengukur ECL berdasarkan pandangan ke hadapan, mencerminkan pendapat pengurusan berhubung potensi persekitaran ekonomi masa depan; • peningkatan ketara dalam kriteria risiko kredit (SICR); • andaian model; dan • palarasan kepada model yang didorong oleh keputusan ECL untuk mengatasi keterbatasan model atau trend yang muncul. 	<p>a) <u>Pendedahan kredit tidak terjejas</u></p> <p>Kami menilai reka bentuk dan menilai keberkesanan operasi kawalan utama ke atas ECL Kumpulan terhadap proses pengiraan pendedahan kredit tidak terjejas dengan fokus kepada:</p> <ul style="list-style-type: none"> • kesempurnaan dan ketepatan input data ke dalam sistem pengiraan ECL; • pengesahan model; • pemilihan dan pelaksanaan senario ekonomi dan kebarangkalian; • pelaksanaan pendedahan kredit berdasarkan kriteria SICR Kumpulan dan petunjuk amaran awal; serta • tadbir urus penyesuaian model pasca. <p>Kami melibatkan pakar pemodelan dalaman kami untuk membantu kami melaksanakan prosedur berikut secara pensampelan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • secara bebas mengkaji kesesuaian metodologi model ECL; • menilai kemunasabahan model kebarangkalian kemungkiran (PD), kerugian akibat kemungkiran (LGD) dan pendedahan kemungkiran (EAD) dengan melakukan analisis kepekaan, penandaarasan atau ujian balik; dan • mengkaji penilaian Kumpulan terhadap kriteria SICRnya. <p>Kami juga mengkaji pendekatan Kumpulan untuk pemilihan senario ekonomi bagi menilai kemunasabahan senario ekonomi dan wajaran sesuai yang dikenakan oleh Kumpulan, serta memeriksa keputusan Kumpulan Kerja SFRS(I) 9 Kumpulan untuk menilai kesesuaian rasional pengurusan terhadap penyesuaian model pasca dan melakukan pengiraan semula, di mana berkenaan.</p>

Bidang tumpuan	Cara audit kami menangani faktor risiko
<p data-bbox="121 351 625 378"><i>b) Pendedahan kredit terjejas</i></p> <p data-bbox="121 414 625 570">Pada 31 Disember 2024, ECL Tahap 3 untuk pendedahan kredit terjejas Kumpulan adalah \$1,567 juta, 69% daripadanya berkaitan dengan portfolio Perbankan Borong Kumpulan (GWB).</p> <p data-bbox="121 606 625 798">Kami memberi tumpuan kepada ECL Tahap 3 untuk portfolio GWB kerana pengenalpastian dan anggaran pengurangan dalam portfolio ini secara semula jadi subjektif dan memerlukan penilaian yang ketara.</p>	<p data-bbox="625 351 1502 378"><i>b) Pendedahan kredit terjejas</i></p> <p data-bbox="625 414 1502 506">Kami menilai reka bentuk dan menilai keberkesanan operasi kawalan utama terhadap proses anggaran Tahap 3 ECL untuk portfolio GWB. Kawalan ini termasuk:</p> <ul data-bbox="625 542 1502 697" style="list-style-type: none"> • penilaian dan pemantauan cagaran; • pengenalpastian petunjuk penjejasan; dan • Penggredan kredit Notis 612 MAS. <p data-bbox="625 734 1502 889">Kami mempertimbangkan magnitud pendedahan kredit, faktor-faktor makroekonomi dan perkembangan terkini yang dalam pensampelan audit kami untuk memberi tumpuan kepada pelanggan yang dinilai berisiko lebih tinggi dan untuk sampel pinjaman terjejas pilihan kami, kami melaksanakan prosedur berikut:</p> <ul data-bbox="625 925 1502 1308" style="list-style-type: none"> • menilai ramalan pengurusan terhadap aliran tunai yang boleh dipulihkan, termasuk asas untuk amaun dan masa pemulihan. Sekiranya mungkin, kami membandingkan andaian utama dengan bukti luaran, cth. laporan penilaian bebas terhadap cagaran; mempertimbangkan dan menyokong perkembangan terkini peminjam melalui carian berita buruk dan/atau maklumat yang tersedia untuk umum; • memeriksa bahawa data yang mendasari adalah tepat dengan bersetuju untuk mendapatkan dokumen seperti perjanjian pinjaman; dan • menilai kewajaran dan menguji pengiraan ECL Tahap 3. <p data-bbox="625 1340 1502 1395">Secara keseluruhan, hasil penilaian kami terhadap ECL Kumpulan berada dalam jangkaan yang munasabah.</p>

Bidang tumpuan	Cara audit kami menangani faktor risiko
<p>Penilaian instrumen kewangan tidak cair atau kompleks <i>Rujuk kepada Nota 2(d)(ii), 3 (ii) dan 19(b) kepada penyata kewangan yang disatukan.</i></p> <p>Pada 31 Disember 2024, 4% (\$5 bilion) daripada keseluruhan instrumen kewangan Kumpulan yang dibawa pada nilai saksama dikelaskan sebagai Tahap 3.</p> <p>Instrumen Tahap 3 terdiri daripada pelaburan dan dana ekuiti tidak disebut harga, swap kadar faedah boleh panggil dan sekuriti hutang.</p> <p>Kami memberi tumpuan kepada instrumen kewangan yang diukur pada nilai saksama menggunakan teknik penilaian berdasarkan input yang melibatkan tahap kerumitan yang lebih tinggi dan anggaran yang dibuat oleh pihak pengurusan. Penentuan harga Tahap 3 tertentu adalah jauh lebih subjektif kerana ia mungkin memerlukan pelaksanaan pertimbangan oleh pihak pengurusan atau penggunaan model dan andaian yang kompleks memandangkan kekurangan data berasaskan pasaran.</p>	<p>Kami menilai reka bentuk dan menilai keberkesanan operasi kawalan utama ke atas proses penilaian instrumen kewangan Tahap 3 Kumpulan. Kawalan ini termasuk:</p> <ul style="list-style-type: none"> • pengesahan dan kelulusan model; • kebolehcerapan, kelengkapan dan ketepatan input harga; • pengesahan harga bebas, termasuk pemeriksaan harga lapuk; dan • pemantauan pertikaian cagaran. <p>Di samping itu, dengan bantuan pakar penilaian dalaman kami, kami menilai kewajaran metodologi penilaian, andaian dan input yang digunakan oleh pengurusan untuk sampel instrumen kewangan dengan input tidak dapat diperhatikan yang ketara.</p> <p>Hasil penilaian kami terhadap penilaian Kumpulan terhadap instrumen kewangan tidak cair atau kompleks berada dalam julat hasil yang dijangkakan.</p>

Maklumat Lain

Pihak pengurusan bertanggungjawab untuk maklumat lain. Maklumat lain terdiri daripada Penyata Pengarah (tetapi tidak termasuk penyata kewangan dan laporan juruaudit kami ke atas akaun itu), yang mana kami peroleh sebelum tarikh laporan juruaudit dan bahagian-bahagian lain di dalam laporan tahunan (Seksyen-seksyen lain), yang dijangka akan disediakan kepada kami selepas tarikh tersebut.

Pendapat kami mengenai penyata kewangan tidak meliputi maklumat lain dan kami tidak dan tidak akan memberi sebarang bentuk jaminan kesimpulannya.

Sehubungan dengan audit kami terhadap penyata kewangan, tanggungjawab kami adalah untuk membaca maklumat yang lain yang dikenal pasti di atas dan, dengan berbuat demikian, mempertimbangkan sama ada maklumat yang lain itu dengan ketara tidak selaras dengan penyata kewangan atau pengetahuan yang kami peroleh dalam audit, atau jika tidak, nampaknya tersalah nyata dengan ketara. Jika, berdasarkan kerja yang telah kami lakukan pada maklumat lain yang kami peroleh sebelum tarikh laporan juruaudit ini, kami membuat kesimpulan bahawa terdapat salah nyata yang ketara dalam maklumat lain ini, kami dikehendaki melaporkan hakikat itu. Kami tidak mempunyai apa-apa untuk dilaporkan dalam hal ini.

Apabila kami membaca Seksyen Lain, sekiranya kami mendapati terdapat salah nyata yang ketara di dalamnya, kami perlu berkomunikasi perkara itu kepada para pengarah dan mengambil tindakan yang sewajarnya mengikut SSAs.

Tanggungjawab Pihak Pengurusan dan Para Pengarah terhadap Penyata Kewangan

Pihak Pengurusan bertanggungjawab bagi penyediaan penyata kewangan yang memberi gambaran yang benar dan saksama selaras dengan peruntukan Akta dan SFRS(I)s, dan untuk merangka dan mengekalkan satu sistem kawalan perakaunan dalaman yang mencukupi untuk memberi jaminan yang munasabah bahawa aset-aset dilindungi daripada kerugian daripada penggunaan atau pelupusan tanpa izin; dan urus niaga diberi kuasa dengan betul dan bahawa mereka perlu direkod seperti diperlukan untuk membenarkan penyediaan penyata kewangan yang benar dan saksama dan untuk mengekalkan kebertanggungjawapan untuk aset.

Dalam menyediakan penyata kewangan, pihak pengurusan bertanggungjawab untuk menilai kemampuan Kumpulan untuk meneruskan sebagai satu usaha berterusan, mendedahkan, yang mana berkenaan, perkara-perkara yang berkaitan dengan usaha berterusan dan menggunakan asas usaha berterusan perakaunan kecuali pihak pengurusan sama ada berniat untuk membubarkan Kumpulan atau menamatkan operasi, atau tidak mempunyai alternatif realistik melainkan untuk berbuat demikian.

Tanggungjawab para pengarah termasuk menyelia proses laporan kewangan Kumpulan.

Tanggungjawab Juruaudit bagi Audit Penyata Kewangan

Objektif kami adalah untuk memperoleh jaminan munasabah mengenai sama ada penyata kewangan secara keseluruhan adalah bebas daripada salah nyata yang ketara, sama ada disebabkan oleh penipuan atau ralat, dan untuk mengeluarkan laporan seorang juruaudit yang mengandungi pendapat kami. Jaminan munasabah adalah aras jaminan yang tinggi, tetapi bukan satu jaminan bahawa sesuatu audit yang dijalankan mengikut SSAs sentiasa akan mengesan salah nyata yang ketara apabila ianya wujud. Salah nyata boleh timbul daripada penipuan atau ralat dan dianggap penting jika, secara individu atau secara agregat, mereka mungkin sewajarnya dijangka mempengaruhi keputusan ekonomi yang diambil pengguna berdasarkan penyata kewangan ini.

Sebagai sebahagian daripada audit menurut SSA, kami menjalankan pertimbangan profesional dan mengekalkan keraguan profesional sepanjang audit. Kami juga:

- Mengenal pasti dan menilai risiko salah nyata yang ketara pada penyata kewangan, sama ada disebabkan oleh penipuan atau ralat, mereka bentuk dan melaksanakan tatacara audit yang responsif kepada risiko tersebut, dan mendapatkan bukti audit yang mencukupi dan bersesuaian untuk memberikan asas bagi pendapat kami. Risiko tidak mengesan salah nyata yang ketara akibat daripada penipuan adalah lebih tinggi berbanding yang terhasil daripada kesilapan, kerana penipuan mungkin melibatkan pakatan, pemalsuan, ketinggalan disengajakan, salah nyata, atau pembatalan kawalan dalaman.

- Memperoleh kefahaman kawalan dalaman yang berkaitan dengan audit untuk mereka bentuk tatacara audit yang bersesuaian dengan keadaan, tetapi bukan bertujuan untuk menyatakan pendapat mengenai keberkesanan kawalan dalaman Kumpulan.
- Menilai kesesuaian polisi perakaunan yang digunakan dan kemunasabahan anggaran perakaunan dan pendedahan berkaitan yang dibuat oleh pihak pengurusan.
- Membuat kesimpulan mengenai kesesuaian pihak pengurusan menggunakan asas usaha berterusan perakaunan dan, berasaskan bukti audit yang diperoleh, sama ada wujud ketidakpastian material yang berkaitan dengan peristiwa atau keadaan yang boleh menimbulkan keraguan ketara keupayaan Kumpulan untuk meneruskan sebagai satu usaha berterusan. Jika kami membuat kesimpulan bahawa ketidakpastian material wujud, kami diperlukan untuk menarik perhatian dalam laporan juruaudit kami kepada pendedahan berkaitan di dalam penyata kewangan atau, mengubah suai pendapat kami jika pendedahan itu tidak mencukupi. Kesimpulan kami berdasarkan bukti audit yang diperoleh sehingga tarikh laporan juruaudit kami. Walau bagaimanapun, peristiwa masa hadapan atau keadaan yang boleh menyebabkan Kumpulan berhenti untuk meneruskan sebagai satu usaha berterusan.
- Menilai keseluruhan pengemukaan, struktur dan kandungan penyata kewangan, termasuk pendedahan, dan sama ada penyata kewangan mewakili dasar urus niaga dan peristiwa dalam cara yang mencapai pengemukaan yang saksama.
- Merancang dan melaksanakan audit kumpulan untuk mendapatkan bukti audit yang bersesuaian dan mencukupi berkenaan maklumat kewangan entiti atau aktiviti perniagaan dalam Kumpulan sebagai asas untuk membentuk pendapat tentang penyata kewangan Kumpulan. Kami bertanggungjawab ke atas arah, seliaan dan semakan kerja audit yang dilaksanakan bagi tujuan audit kumpulan. Kami tetap bertanggungjawab sepenuhnya terhadap pendapat audit kami.

Kami berkomunikasi dengan para pengarah berkenaan, antara hal-hal lain, skop dan pemasaan audit terancang dan penemuan audit penting, termasuk sebarang kekurangan ketara dalam kawalan dalaman yang kami kenal pasti semasa audit kami.

Kami juga menyediakan para pengarah dengan sebuah pernyataan bahawa kami telah mematuhi keperluan etika yang relevan mengenai kebebasan, dan untuk berkomunikasi dengan mereka semua hubungan dan lain-lain hal yang dengan munasabahnya difikirkan untuk menyokong kebebasan kami, dan di mana yang berkenaan, tindakan yang diambil untuk menghapuskan ancaman atau perlindungan yang terpakai.

Dari hal-hal yang dikomunikasikan dengan para pengarah, kami menentukan hal-hal paling penting dalam audit penyata kewangan bagi tempoh semasa dan oleh itu adalah hal-hal audit utama. Kami jelaskan hal-hal ini dalam laporan juruaudit kami kecuali undang-undang atau peraturan menghalang pendedahan awam mengenai sesuatu hal atau apabila, dalam keadaan yang amat jarang sekali, kami menentukan bahawa satu hal yang harus tidak dikomunikasikan dalam laporan kami kerana kesan buruk melakukannya akan secara munasabah dijangka melebihi manfaat kepentingan awam komunikasi sedemikian.

Laporan mengenai Keperluan Perundangan dan Kawal Selia Lain

Pada pendapat kami, perakaunan dan rekod lain yang diperlukan oleh Akta perlu disimpan oleh pihak Bank dan oleh syarikat-syarikat subsidiari yang diperbadankan di Singapura yang mana kami adalah juruaudit telah dikekalkan dengan sempurna menurut peruntukan Akta tersebut.

Penglibatan rakan kongsi audit yang menghasilkan laporan juruaudit bebas ini ialah Woo Siew Wah.

ERNST & YOUNG LLP

Akauntan Awam dan Akauntan Berkanun
Singapura

18 Februari 2025

Penyata Pendapatan

bagi tahun kewangan berakhir 31 Disember 2024

Dalam \$ juta	Kumpulan		Bank	
	2024	2023	2024	2023
Pendapatan faedah	23,259	22,242	18,634	17,740
Tolak: Perbelanjaan faedah	13,585	12,563	11,815	10,907
Pendapatan faedah bersih	9,674	9,679	6,819	6,833
Pendapatan yuran dan komisen bersih	2,395	2,235	1,679	1,525
Pendapatan sewa	101	99	74	73
Pendapatan perdagangan bersih	1,689	1,607	1,231	1,210
Keuntungan bersih daripada sekuriti pelaburan	314	133	260	10
Pendapatan lain	121	179	1,387	500
Pendapatan bukan faedah	4,620	4,253	4,631	3,318
Jumlah pendapatan operasi	14,294	13,932	11,450	10,151
Tolak: Kos kakitangan	3,699	3,553	2,310	2,267
Perbelanjaan operasi lain	2,611	2,664	1,689	1,633
Jumlah perbelanjaan operasi	6,310	6,217	3,999	3,900
Keuntungan operasi sebelum peruntukan dan pelunasan	7,984	7,715	7,451	6,251
Tolak: Pelunasan aset tak ketara	28	24	-	-
Peruntukan untuk kredit dan kerugian lain	926	921	383	362
Keuntungan operasi selepas peruntukan dan pelunasan	7,030	6,770	7,068	5,889
Bahagian untung dalam syarikat bersekutu dan usaha sama	121	93	-	-
Keuntungan sebelum cukai	7,151	6,863	7,068	5,889
Tolak: Cukai	1,092	1,138	875	912
Keuntungan bagi tahun kewangan	6,059	5,725	6,193	4,977
Diatribut kepada:				
Pemegang ekuiti Bank	6,045	5,711	6,193	4,977
Kepentingan bukan kawalan	14	14	-	-
	6,059	5,725	6,193	4,977
Pendapatan sesaham (\$)				
Asas	3.56	3.34		
Dicairkan	3.54	3.33		

Penyata Pendapatan Komprehensif

Bagi tahun kewangan berakhir 31 Disember 2024

Dalam \$ juta	Kumpulan		Bank	
	2024	2023	2024	2023
Keuntungan bagi tahun kewangan	6,059	5,725	6,193	4,977
Pendapatan komprehensif lain yang tidak akan dikelaskan semula kepada penyata pendapatan				
Keuntungan/(kerugian) bersih atas instrumen ekuiti pada nilai saksama melalui pendapatan komprehensif lain	23	(165)	21	(194)
Perubahan nilai saksama terhadap liabiliti kewangan yang ditetapkan pada nilai saksama disebabkan risiko kredit Bank sendiri	5	(14)	4	(15)
Pengukuran semula bagi kewajipan manfaat tertakrif	(6)	(3)	#	#
Cukai berkaitan ke atas nilai saksama melalui pendapatan komprehensif lain	1	#	(1)	3
	23	(182)	24	(206)
Pendapatan komprehensif lain yang kemudiannya dikelaskan semula kepada penyata pendapatan				
Pelarasan pertukaran mata wang	264	(380)	(44)	9
Keuntungan/(kerugian) bersih atas instrumen hutang yang dikelaskan pada nilai saksama melalui pendapatan komprehensif lain dan lindungan aliran tunai:				
Penilaian bersih dibawa kepada ekuiti	508	730	315	558
Dipindah kepada penyata pendapatan	(293)	(78)	(226)	(29)
Perubahan dalam peruntukan untuk kerugian kredit yang dijangkakan	1	15	7	12
Cukai berkaitan	(32)	(41)	(7)	(15)
	448	246	45	535
Perubahan dalam saham pendapatan komprehensif lain daripada syarikat bersekutu dan usaha sama	4	(19)	-	-
Pendapatan komprehensif lain bagi tahun kewangan, bersih daripada cukai	475	45	69	329
Jumlah pendapatan komprehensif bagi tahun kewangan, bersih daripada cukai	6,534	5,770	6,262	5,306
Ditribut kepada:				
Pemegang ekuiti Bank	6,515	5,753	6,262	5,306
Kepentingan bukan kawalan	19	17	-	-
	6,534	5,770	6,262	5,306

Amaun kurang daripada \$500,000

Kunci Kira-Kira

Pada 31 Disember 2024

Dalam \$ juta	Kumpulan		Bank	
	2024	2023	2024	2023
Ekuiti				
Modal saham dan modal lain	7,709	7,752	7,709	7,752
Perolehan tertahan	34,834	31,800	26,561	23,363
Rizab lain	7,190	6,674	8,528	8,429
Ekuiti diatribut kepada pemegang ekuiti Bank	49,733	46,226	42,798	39,544
Kepentingan bukan kawalan	224	242	–	–
Jumlah ekuiti	49,957	46,468	42,798	39,544
Liabiliti-liabiliti				
Deposit dan baki:				
Bank-bank	19,735	32,371	16,047	27,385
Pelanggan	403,978	385,469	314,153	303,300
Syarikat-syarikat subsidiari	–	–	20,606	13,590
Bil dan draf belum bayar	665	900	562	702
Liabiliti kewangan terbitan	12,514	11,768	10,178	10,433
Lain-lain liabiliti	8,377	8,842	6,481	6,570
Cukai perlu dibayar	751	909	681	825
Liabiliti cukai tertunda	320	513	303	284
Hutang dikeluarkan	41,367	36,280	39,316	34,146
Jumlah liabiliti	487,707	477,052	408,327	397,235
Jumlah ekuiti dan liabiliti	537,664	523,520	451,125	436,779
Aset-aset				
Tunai, baki dan penempatan dengan bank-bank pusat	38,577	52,350	33,690	46,044
Bil perbendaharaan dan sekuriti kerajaan Singapura	13,281	13,322	13,260	13,322
Bil perbendaharaan dan sekuriti kerajaan lain	33,570	24,958	17,790	11,144
Sekuriti dagangan	3,792	4,260	2,377	2,913
Penempatan dan baki dengan bank-bank	37,432	35,093	29,698	27,230
Pinjaman kepada pelanggan	333,930	317,005	258,570	246,336
Penempatan dengan dan pendahuluan kepada syarikat-syarikat subsidiari	–	–	22,637	17,765
Aset kewangan terbitan	12,132	9,707	10,090	8,412
Sekuriti pelaburan	44,680	46,533	41,905	43,043
Lain-lain aset	8,480	8,782	5,855	6,419
Aset cukai tertunda	657	752	239	154
Pelaburan dalam syarikat bersekutu dan usaha sama	1,302	1,266	301	308
Pelaburan dalam syarikat-syarikat subsidiari	–	–	8,067	6,980
Hartanah pelaburan	683	726	550	804
Aset tetap	4,169	3,782	2,914	2,723
Aset tak ketara	4,979	4,984	3,182	3,182
Jumlah aset	537,664	523,520	451,125	436,779

Nisbah Kecukupan Modal

Kumpulan adalah tertakluk kepada piawaian kecukupan modal Basel III, seperti yang ditetapkan dalam Notis MAS 637.

Dalam \$ juta	Kumpulan	
	2024	2023
Modal Ekuiti Biasa Peringkat 1	40,275	37,076
Modal Tambahan Peringkat 1	2,750	2,751
Modal Peringkat 1	43,025	39,827
Modal Peringkat 2	4,360	5,840
Jumlah modal yang layak	47,385	45,667
Aset wajaran risiko	259,835	275,930
Nisbah kecukupan modal (%)		
CET1	15.5	13.4
Peringkat 1	16.6	14.4
Jumlah	18.2	16.6



Right By You